
Zhodnocení činnosti obce Bašť za rok 2023 

Na začátku roku 2023 obec poprvé překročila hranici 3000 obyvatel. Dle ČSÚ to bylo přesně 
3007 obyvatel.  

V tomto roce obec nechala opravit úseky silnice, po kterých jezdí linka 368. Jednalo se 
především o ulici kolem obecního úřadu, kde je zastávka směr Praha. Dále pak byla odstraněna 
velká propadlá plocha nad kanalizací v ulici K Vodárně.  

V obci se začala řešit řada projektů. Začala intenzivní práce s projektanty akce Nová náves. 
Konaly se pravidelné schůzky s projektanty i architekty nad výslednou podobou jednotlivých 
objektů a následných projekčních činností na získání stavebního povolení. 

V rámci přípravy na stavbu svazkové školy bylo nutné dokončit změnu územního plánu č.3, která 
řešila větší zastavitelnost objektu statku na Hlavní ulici.  

Pro kompletní revitalizace horního rybníka byl vyhotoven projekt a postupně byl doplňován řadou 
posudků a povolení, což se překlopilo i do nového roku 2024.  

Byly zpracovány posudky na vytíženost kontejnerů na tříděný odpad a spotřeba energií na 
jednotlivých obecních budovách. Na základě toho se začalo pracovat na vytipování míst a 
následném projektování polopodzemních kontejnerů a na analýza veřejného osvětlení. Vše pro 
případné podání na dotace. 

Vybavení technických služeb je více než zastaralé a začalo se s postupnou obměnou techniky i 
vozového parku. Byla podaná žádost o dotaci na elektroauto, zakoupilo se nové vybavení. 

Docházelo k posuzování stavu obecních budov. Na obecní úřad bylo zapotřebí nechat zpracovat 
statické posouzení, neboť stav střechy je velmi špatný. Z toho vyplynula nutnost začít 
s nejnutnějšími opravami (spadané tašky, propadlý strop, oprava okapů) a projektováním nového 
úřadu.  

Objekt Vily byl ponechán pro podporu ukrajinských uprchlíků, a to především matkám s dětmi. 
V KC Bašť bylo nutné udělat úpravy pro vytvoření dvou budoucích prvních tříd, které se pro nový 
školní rok 2023/2024 již nebylo možné umístit do líbeznické základní školy. V objektu byla 
vytvořena i jídelna, která našla využití i pro jiné účely a akce obce či spolků.  

Čistírna odpadních vod byla od 1.7. uvedena do ročního zkušebního provozu. Nicméně se 
začalo s projektováním jejího dalšího nezbytného rozšíření. Předložení nové koncepce by mělo 
být v polovině roku 2024.  

Začátkem roku 2023 obec obnovila vstup do Koridoru D8, a to zejména kvůli velkým projektům, 
které v budoucnu velmi ovlivní život v naší obci. Zejména yysokorychlostní trať, rozšíření dálnice 
D8 a projekt nové silnice 1/9 ve směru na Mělník.  

Díky shodě s okolními obcemi došlo k navýšení linky 368 několika spoji, a to i o víkendu.  

 

 

 


